

ALLYNET ALLY



talin®

ALLYNET



The ALLYNET armchairs are particularly ergonomic. The special transpirant and elastic mesh adapt itself to the back and can support the different postures in the right way. The design of the back, the performance features and the available options make exclusive the ALLYNET for office and meeting place.

Les fauteuils de la gamme ALLYNET sont particulièrement ergonomiques. La maille spécialement élastique et aérée, s'adapte au dos et offre un support parfait dans n'importe quelle position. Le design spécial du dossier, les nombreuses options disponibles et les caractéristiques techniques rendent les ALLYNET uniques et permettent son utilisation en toute ambiance de bureau ou salle de réunion.

talin®

ALLYNET

ALLY



The ALLY swivel chairs are elegant and particularly ergonomically. The compact-line and sincro-line movements together with the LRS lombar support adjustable back mechanism can meet all the working positions required by the users. All the ALLY models can be supplied with fixed or adjustable arms. The plus seat, with depth movement adjustment included, available as option and supplied only with Sincro-line mechanism versions, gives to the ALLY armchairs more functionality and ergonomics.

talin[®]

ALLY



Les sièges pivotant du programme ALLY sont élégants et particulièrement ergonomiques. Les mouvements compact-line et sincro-line ajoutés au LRS mechanism de regulation lombaire du dossier que peuvent satisfaire toutes les demandes de position en sièges de travail ou de semi direction. Tous le models de la collection ALLY peuvent disposer des accoudoirs fixes ou réglables en hauteur. L'assise plus avec mécanisme de regulation lumbar intégré, disponible pour les versions équipées avec mécanisme sincro-line, donnent à la fauteuil ALLY plus fonctionnalité et ergonomie.

talin®

ALLYNET/ALLY



ALLYNET / ALLY

TECHNICAL CARD AND DIMENSIONS DIMENSIONS ET FICHE TECHNIQUE

SYNCRO-MAX DECENTRALIZED MECHANISM

Just two elegant all inclusive ergonomic levels for the better Italian design in respect of the EN 1335 European standards.

ENVIRONMENTAL PRODUCT DECLARATION

“Ally” chair is designed to be easily disassembled with a very high recycling at the end of life in respect to the ISO 14021 environmental product declaration:

40% of material used for Ally chair is recycled.

90% of Ally chair and its packaging is recyclable.

For all the customers who want to help us in the environmental preservation, special new packaging system has been studied and today Ally and Allynet are also available with a special box packaging: 2 units in 0,38 MC.

FEATURES



- Flame retardant fabrics as per our cards.
- Resistance, stability and dimension as per European Standards.
- Flame retardant certification issued by the Italian Ministry, class 1 IM with cat. A and XR fabrics.



- Product recycling as per EPD (Environmental Product Declaration) according to UNI EN ISO 14021.
- Production system based on the UNI EN ISO 9001 quality standard.
- Production system based on the UNI EN ISO 14001 environmental standard.
- Production system based on the SA 8000 social responsibility standard.



- Special reduced packaging to gain space, volume, environmental safety: 0,38 mc nr. 2 seats.



- Product covered by a 5 years warranty.

RESISTANCE TESTS



- Certificate class “B” EN 1335
- Attestation DL81 (for Compact and/or Syncro versions)

SYNCRO-MAX MÉCANISME DÉCENTRALISÉ

Deux simples et élégantes leviers garantie une ergonomiques fantastique selon les normes européennes EN 1335.

DÉCLARATION ENVIRONNEMENTALE PRODUIT

Fauteuil « Ally » est conçu pour être facilement démonté avec un recyclage très élevé à la fin de la vie en ce qui concerne la déclaration de produit environnemental ISO14021 :

40 % des matériaux utilisés pour la chaise ally est recyclé.

90 % des matériaux d’Ally est recyclable.

Pour tous les clients qui veulent nous aider à la préservation de l’environnement, le nouveau système d’emballage spécial a été étudiée et aujourd’hui Ally et Allynet sont également disponibles avec un emballage carton spécial: 2 unités à 0,38 MC.

CARACTÉRISTIQUES

- Tissus ignifuges selon nos cartes.
- Résistance, stabilité et dimension selon les normes européennes.
- Certificat non feu par le ministère italien, classe 1 IM en tissu cat. A et XR.

- Produit de recyclage selon les EPD (déclaration environnementale de produit) selon UNI EN ISO 14021.
- Système de production basé sur la norme de qualité UNI EN ISO 9001.
- Système de production basé sur la norme environnementale UNI EN ISO 14001.
- Système de production basé sur la norme de responsabilité sociale SA 8000.

- Spécial réduit d’emballage pour gagner de l’espace, volume, sécurité environnementale : 0,38 mc nr. 2 sièges.

- Produit couvert par une garantie de 5 ans.

ESSAIS DE RÉSISTANCE

- Certificat de classe « B » EN 1335
- Attestation DL81 (pour les versions Compact et/ou Syncro)

ALLYNET / ALLY	ELEVAZIONE GAS / GAS LIFT	COMPACT MECHANISM	SINCRO MECHANISM
NO ARMS			
CONTOUR ARMS			
“T” FIXED ARMS			
“T” ADJUSTABLE ARMS			

* optional “A” adjustable head-rest available for all models
option “A” appuie tete reglable disponible sur tous les models





TALIN spa • Via Monte Ortigara 2/4 • 36073 Cornedo Vicentino (VI)
Tel. +39 0445 430550 • E-mail: talin@talin.com • www.talin.com



talin®